	Date: 21/11/2021
Ref:    1143  /2021     


 Mr. Nasser Abdullah Abdulghani
Director of Market Operation & Control Department

Doha -Qatar

Greetings,


Subject: Notification

We, Al Meera Consumer Goods Company Q.P.S.C. (the “Company”), submit to the Qatar Financial Markets Authority (the “Authority”) and the Qatar Exchange (“Exchange”) this letter in order to comply with Article (47) of the Authority’s Offering and Listing Rulebook of Securities, which requires notifying the Authority and Qatar Exchange immediately of all events or information that may affect the securities prices.

We would like to inform you that Al Meera Consumer Goods Company (Q.P.S.C) will launch a soft opening of its new retail branch in Al Wakra Central Market, located at Al Wakra area today, 21 November 2021.





Please do not hesitate to contact us if you have any questions or enquiries.
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السيد/ ناصر عبدالله العبدالغني
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة
بورصة قطر
الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: إخطار

نحن، شركة الميرة للمواد الاستهلاكية ش.م.ع.ق. ("الشركة")، نقدم إلى هيئة قطر للأسواق المالية ("الهيئة") وبورصة قطر ("​​البورصة") هذه الرسالة تفعيلاً لأحكام المادة (47) من نظام الهيئة لطرح وإدراج الأوراق المالية، الذي يتطلب إخطار الهيئة والبورصة وعلى الفور بجميع الأحداث أو المعلومات التي قد تؤثر على أسعار الأوراق المالية.

وعليه يرجى الإحاطة بأن شركة الميرة للمواد الإستهلاكية (ش.م.ع.ق) سوف تفتتح تجريبياً فرعها الجديد للبيع بالتجزئة في سوق الوكرة المركزي، بمنطقة الوكرة بتاريخ اليوم الموافق الأحد 21 نوفمبر 2021.
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للإستعلام عن أي استفسارات أو إيضاحات، يرجى الإتصال بالإدارة.







							
نيابة عن شركة الميرة للمواد الاستهلاكية   ش.م.ع.ق
يوسف علي العبيدان
الرئيس التنفيذي 

